Part 4　Writing
写作题目
假设你是李华,请你给你的澳大利亚好友Jim写一封信介绍中国的国宝大熊猫,内容包括以下几个方面:
1.大熊猫的特征;2.大熊猫目前的状况;3.采取的保护措施。
注意:1.词数80左右;
2.可以适当增加细节,以使行文连贯。
思路点拨
	主题
	标志性动物的描写
	体裁
	应用文

	人称
	以第三人称为主
	时态
	以一般现在时为主

	布局
	第一部分:大熊猫的特征;第二部分:大熊猫目前的状况;第三部分:采取的保护措施。


遣词造句
Ⅰ.用本单元所学单词或短语填空
1.　　　adj.符号的;图标的 
2.　　　adj.位于 
3.　　　n.哺乳动物 
4.　　　　　　成立;创建;建立 
答案　1.iconic　2.located　 3.mammal　4.set up
Ⅱ.本单元语块、语法运用
1.完成句子
(1)目前,一个位于四川省的自然保护区已经建立。
Nowadays, a nature reserve 　　　in Sichuan Province has been 　　　　　　.  
(2)大熊猫可以在那里愉快地享受生活。
Pandas can 　　　　　　　　　happily there. 
(3)大熊猫受到很好的保护。
Pandas 　　　　　　　　　. 
(4)大熊猫的数量每年都在增加。
The number of pandas 　　　　　　every year. 
答案　(1)located;set up　(2)enjoy their life　(3)are well protected　(4)is increasing
2.句式升级
(5)把(1)(2)合并成含有where引导的非限制性定语从句的句子
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　 
(6)把(3)(4)合并成含有as引导的原因状语从句的句子
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　 
答案　(5)Nowadays, a nature reserve located in Sichuan Province has been set up, where pandas can enjoy their life happily.
(6)As pandas are well protected, the number of them is increasing every year.
连句成篇
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　 
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　 
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　 
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　 
参考范文
Dear Jim,
I am glad to tell you something about pandas.
The panda is an iconic animal in China, which has a black and white coat. It has a body shape typical of bears. Its favorite food is tender bamboo.
It is known as the national treasure of China. It is one of the few mammals that have been surviving for millions of years on earth. However, it has become an endangered species.
Nowadays, a nature reserve located in Sichuan Province has been set up, where pandas can enjoy their life happily. As pandas are well protected, the number of them is increasing every year.
Best wishes to you!
Yours,
Li Hua
[image: ]写作积累
1.The elephant is usually grey in color, having a long trunk and large ivory. 大象通常是灰色的,有一个长长的鼻子和大大的象牙。
2.The kiwi bird is a kind of flightless bird. It is the national symbol of New Zealand. 几维鸟是一种不能飞的鸟。它是新西兰的国家的象征。
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假设你是李华,你的澳大利亚好友Jim很想了解中国的藏羚羊(Tibetan antelope)。请根据以下信息向他介绍藏羚羊。
1.主要分布于青藏高原(Qinghai-Tibet Plateau);
2.外形像蒙古黄羊(Mongolian gazelle),但比黄羊大;
3.雄羊有长角,而雌羊没有长角;
4.腹部(belly)覆盖有软且暖的羊毛;
5.目前因为偷猎,数量减少。
注意:1.词数80左右;
2.可以适当增加细节,以使行文连贯。
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　 
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　 
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　 
答案全解全析
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One possible version:
Dear Jim,
I am writing to tell you something about the Tibetan antelope.
The Tibetan antelope is mainly distributed on the Qinghai-Tibet Plateau. It is similar to the Mongolian gazelle in appearance, but much bigger. Male Tibetan antelopes have long horns while females are hornless. The Tibetan antelope's belly is covered with soft and warm wool. The number of the Tibetan antelopes has reduced for the illegal poaching for their wool. At present, the Tibetan antelope is listed as an endangered species.
Yours,
Li Hua
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